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INTERPELACJA 
 
 

Dotyczy: podejrzenia 
 
 
  Odpowiedź na moją interpelację w sprawie wymalowania pieszojezdni na Warszawskiej nie 
została  potraktowana poważnie. Mieszkańcy podejrzewający korupcję  przy  wymalowaniu pasów 
wzdłuż pieszojezdni obok buspasa zostali w tym utwierdzeni gdyż odpowiedzi na to pytanie 
wsparte zdjęciami nie było. 
 
  Pytam się jeszcze raz: jakie jest uzasadnienie, że  jedni mieszkańcy mający wybrukowany teren 
przed domem mogą parkować – linia przerywana a inni nie – linia ciągłą. Dlaczego zakazano 
parkowania przed Apteką mimo istnienia nawet bramy wjazdowej, a pozwolono przed budynkiem 
prywatnym – bez bramy. Zdjęcia były w poprzedniej interpelacji. 
 
Proszę o załączenie pism gdzie rada osiedla domagała się takiego rozwiązania, o których pisał Pan 
w odpowiedzi. 


